
 

 

  

   

 

 

 

 

 Zápis z jednání Rady 

 
22. června 2023  9:30 – 11:30 hod, kancelář MAS 

 

 

Přítomni: Alena Šedá – Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, Leoš Mejvald – Tělovýchovná 

jednota Sokol Martinice, Ing. Ivan Karbusický - FARMA HUCUL, s.r.o., 

Ing. Petr Matyáš – Město Rokytnice nad Jizerou, Ing. Martin Šnorbert – Město 

Jilemnice, Vojtěch Waldmann (bod 1), Petr Holec – Společenský dům Jilm, 

příspěvková organizace 

         

  Anna Chvalina Hančová – vedoucí pracovník SCLLD 

Petra Vanclová – programový manažer 

Lucie Zelinková – koordinátor OPZ+, asistentka 

Lenka Šulanová – manažer MAP 

 

 

Usnášeníschopnost ověřena dle prezenční listiny. 

 

  

Program:  

1. PRV – výzva č. 10, výběr projektů k financování 

2. Informace o programovém období 21+ 

3. Nové webové stránky MAS 

4. Školení EnkoMAS 

5. Zpracování MEK 

6. Den Země 2023 

7. Stav projektu MAP III a příprava MAP IV 

8. Informace o NZÚL 

 

Zapisovatel: Anna Chvalina Hančová 

Ověřovatel: Alena Šedá



 

 

  

   

 

 

 

1. PRV – výzva č. 10, výběr projektů k financování 

 

1.1 Seznámení s žádostmi o podporu, u kterých bylo provedeno věcné hodnocení v rámci výzvy PRV 10. 
 

P. Vanclová seznámila přítomné členy rady s žádostmi o podporu, které byly předloženy v rámci výzvy PRV 10.  

Výzva byla vyhlášena na Fiche: 3 – Podnikání na venkově, 6 – Kvalitní venkovský prostor.  

Bylo předloženo celkem 18 žádostí o podporu. Všechny žádostí splnily podmínky formálních náležitostí a podmínky 

přijatelnosti a postoupily do věcného hodnocení.  

 

 

1.2 Šetření střetu zájmů 

Po provedení šetření střetu zájmů, nezávislosti, nestrannosti a nepodjatosti (pohovor) podepsali členové rady etické 

kodexy. 

Z přítomných členů rady jsou ve střetu zájmů:   

Fiche 3 – x 

Fiche 6 – Leoš Mejvald, Ing. Petr Matyáš, Alena Šedá 

 

Za Alenu Šedou byl na jednání rady pozván náhradník – Vojtěch Waldmann.  

Alena Šedá, Leoš Mejvald a Ing. Petr Matyáš se projednání bodu 1 dále neúčastnili. 

 

 

1.3 Výběr projektů 

Výběrová komise projekty ohodnotila a sestavila seznam projektů seřazených sestupně dle počtu dosažených bodů 

(všechny hodnocené projekty splnily minimální bodovou hranici věcného hodnocení – 50 bodů) a dle kritérií 

uvedených v interních postupech. Projekty, které  mají shodné bodové ohodnocení, byly, v souladu s platnými IP 

PRV a podmínkami výzvy, výběrovou komisí seřazeny sestupně dle počtu vytvořených pracovních míst, dále dle 

výše požadované podpory, poslední kritérium dle počtu obyvatel obce v místě realizace nebylo použito (žadatelé 

neměli shodný požadavek na výši dotace). 

 

Rada  rozhodla o navýšení alokace výzvy o uvolněné finanční prostředky, které v době vyhlášení výzvy ještě nebyly 

dostupné pro alokaci MAS.   

Rozdělení stávající alokace: 

Fiche 3 –    440.574,- Kč 

Fiche 6 – 1.090.850,- Kč 

 

1.1. Rada schvaluje navýšení alokace výzvy o dostupné finanční prostředky. 

Pro: 3  Proti: 0 Zdržel se: 0  

 

 



 

 

     

 

 

Fiche 3 

Alokace ve výzvě: 440.574,- Kč (dotace) 
Přijaté žádosti - výzva č.10 - fiche 3     alokace   

reg. číslo Název projektu místo realizace body 440 574 dotace 

2023_135 Bádáme v přírodě Levínská Olešnice 75 416 216 24 358 

2023_131 Pořízení vybavení výpočetní techniky a kanceláře Martinice v Krkonoších 72 372 319 43 897 

2023_133 Technika pro komunální služby Čistá u Horek 72 300 445 71 874 

2023_139 Zefektivnění práce v kamenictví Jilemnice 70 120 445 180 000 

2023_127 Modernizace truhlářské dílny Studenec 60 23 695 96 750 

2023_144 Rozvoj podnikání na venkově - Modernizace ubytování Čistá u Horek 60 -84 754 108 900 

Alokace fiche není dostatečná, v plné výši lze podpořit pouze 5 projektů.  

1.2. Rada schvaluje výběr projektů: 2023_135, 2023_131, 2023_133, 2023_139, 2023_127 k realizaci. 

Pro: 3  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Fiche 6 

Alokace ve výzvě: 1.090.850,- Kč (dotace) 

Přijaté žádosti - výzva č.10 - fiche 6     alokace   

reg. číslo Název projektu místo realizace body 1 090 850 dotace 

2023_134 Modernizace zázemí sokolovny Horka u Staré Paky 80 698 850 392 000 

2023_128 Úpravy prostranství před obecním úřadem Čistá u Horek 75 531 870 166 980 

2023_126 Vybavení pro kulturní akce SDH Rokytnice nad Jizerou Rokytnice nad Jizerou 75 304 584 227 286 

2023_130 Sluníčková zahrada - MŠ Roztocká, Jilemnice Jilemnice 65 64 744 239 840 

2023_142 Zkvalitnění spolkové činnosti TJ Sokol Martinice Martinice v Krkonoších 60 24 264 40 480 

2023_140 Zvukové vybavení pro pořádání akcí Poniklá 60 -16 392 40 656 

2023_145 Mobilní zařízení pro kulturní a spolkové akce ve Vysokém nad Jizerou Vysoké nad Jizerou 60 -72 376 55 984 

2023_132 Mobilní zastřešení pro veřejné akce v regionu Jilemnice 60 -144 976 72 600 

2023_136 Pořízení mobilního vybavení pro pořádání kulturních a společenských akcí v obci Levínská Olešnice 60 -232 096 87 120 

2023_141 Pořízení nových židlí do multifunkčního sálu divadla Krakonoš Vysoké nad Jizerou 60 -376 096 144 000 

2023_137 Podpora sportovní a spolkové činnosti - SDH Nedaříž Horka u Staré Paky 60 -605 696 229 600 

2023_138 Martinice v Krkonoších  - veřejné prostranství - pořízení mobiliáře Martinice v Krkonoších 55 -669 100 63 404 

Alokace fiche není dostatečná, v plné výši lze podpořit pouze 5 projektů.  

 

1.3. Rada schvaluje výběr projektů: 2023_134, 2023_128, 2023_126, 2023_130, 2023_142   k realizaci. 

Pro: 3  Proti: 0 Zdržel se: 0



 

 

  

   

 

 

Z finanční alokace MAS zbývá po podpoře projektů celkem 47 959,- Kč. Rada může dle pravidel PRV rozhodnout 

o podpoře tzv. HRANIČNÍCH PROJEKTŮ FICHE/ VÝZVY. Viz interní postupy PRV. 

1.4. Rada se rozhodla využít zbývají alokaci a  podpořit tzv. hraniční projekty. Zbývají finanční alokace je 

47.959,- Kč. 

Pro: 3  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Hraničními projekty dle Interních postupů MAS jsou projekty č. 2023_140 a 2023_144 a to v následujícím pořadí: 

 

Hraniční projekty  
Místo 

realizace  
Dotace  Body  Prvožadatel  

Alokace 

47 959 

2023_144 Rozvoj podnikání na venkově - Modernizace ubytování Čistá u Horek 108900 60 ano -60 941 

2023_140 Zvukové vybavení pro pořádání akcí Poniklá 40656 60 ne -101 506 

Vzhledem k tomu, že zbývající dostupná alokace není projekt 2023_144 dostatečná, vzniká tímto hraniční projekt 

výzvy, který se Rada rozhodla podpořit v celé výši v souladu s Interními postupy MAS a Pravidly PRV. 

 

1.5. Rada se schvaluje hraniční projekt 2023_144 k realizaci. 

Pro: 3  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Jednání opustil pan Vojtěch Waldmann. Dalšímu jednání byli opět přítomni Alena Šedá, Leoš Mejvald a Ing. Petr 

Matyáš. 

 

2. Programové období 2021+ 

Programové období 21+ je již zahájeno. MAS „Přiďte pobejt!“ má schváleny programové rámce OPZ+, IROP+,OP 

TAK. 

OPZ+ 

Projekt OPZ+ byl zahájen 1. 4. 2023, probíhají komunitní návštěvy a komunitní programy. Vše je prozatím na 

počátku, ale rozběh aktivit se daří. Bohužel se nepodařilo získat dodatečné finanční prostředky na komunitní 

programy z Nadace Škoda. Nezbývá, než hledat tyto zdroje jinde a případně vyzkoušet podat žádost do NFŠ v příštím 

roce. 

IROP+ 

Nadřazené výzvy byly ze strany ŘO vyhlášeny již pro všechna opatření, která jsou v programovém rámci MAS 

zahrnuta (infrastruktura vzdělávání, cyklodoprava a hasiči). Nyní je třeba vypracovat interní dokumentaci k výzvám 

MAS a dopracovat systém předkládání projektových záměrů na MAS. V průběhu prázdnin bude dokumentace 

připravena a rada oslovena ke schválení. Dle dostupnosti členů MAS buď prezenčně nebo per rollam. 

Co se týká systému výběru – bude pravděpodobně pro programové rámce IROP+ a OP TAK shodný. Na MAS budou 

žadatelé předkládat projektové záměry, kancelář MAS bude kontrolovat přijatelnost žadatele/ projektu a úplnost 

podání. Následně bude výběrová komise provádět věcné hodnocení – bodování a pro radu připraví seznam 

projektových záměrů ke schválení. Věcné hodnocení bude zaměřeno na soulad se SCLLD MAS „Přidte pobejt!“. 

Rada poté schvaluje projektové záměry k realizaci. Vybraným projektovým záměrům je vydáno potvrzení souladu 

se strategií MAS. Žadatel následně připraví a podá plnou žádost o podporu do nadřazené výzvy ŘO, stanovisko MAS 

je povinnou přílohou. Zástupce MAS projekt žadatele kontroluje a podepisuje (potvrzuje soulad podpisem) v ISKP. 

OP TAK 

V současné době nejsou známé veškeré podmínky (např. konečná výše finanční alokace pro MAS). Ze strany ŘO 

došlo k časovému posunu řešení. Zaměření podporovatelných aktivit je nicméně jasné. Pořízení nových 

technologických zařízení a vybavení vč. potřebné infrastruktury, pořízení výrobních strojů a zařízení, které nejen 

zvýší technologickou úroveň MSP a jejich konkurenceschopnost, ale také umožní navazující digitalizaci a 

automatizaci výroby, apod. 

 



 

 

  

   

 

 

 

SZP 

První výzva k předkládání programových rámců ke schválení byla již vyhlášena a trvat bude do konce července. 

V září bude vyhlášena druhá výzva. Vzhledem k tomu, že nejsou ještě vyjasněny podmínky pro jednotlivé fiche, tak 

je spíše vhodné vyčkat na podzimní výzvu. 

2.1. Rada bere na vědomí informace o programovém období 2021+ a souhlasí s navrženými postupy. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

3. Nové webové stránky MAS 

MAS připravuje nové webové stránky. Využila přitom dlouhodobého poskytovatele služeb - firmu SYMPACT. 

Provedeno bylo cenové srovnání s nabídkou ANTE. 

Stránky jsou před spuštěním, zbývá doplnit obsah a zajistit 100% funkčnost možnosti podávání projektových 

záměrů – vč. vytěžování dat pro potřeby MAS. 

3.1. Rada bere na vědomí informace o nových webových stránkách MAS. 

 

4. Školení EnkoMAS 

P. Vanclová a A. Chvalina Hančová se účastnily odborného profesního vzdělávání v oblasti energetiky. Vzdělávání 

organizuje Národní síť místních akčních skupin ČR. 

20. 6. 2023 obě úspěšně složily závěrečnou zkoušku a získaly tak novou odbornost. 

4.1. Rada bere na vědomí informace výsledku školení EnkoMAS. 

 

5. Informace o NZÚL 

MAS dále úspěšně asistuje žadatelům při podávání žádostí do dotačního programu NZÚL.  

V současné době je prostřednictvím MAS podáno 115 žádostí o dotaci v celkové výši cca 12,5 mil. Kč. 

Zájem o dotace neustává, nejvíce jsou poptávány výměna oken, dveří a zateplení půdy. Zájem o FV není tak 

výrazný.  

MAS již bude mít možnost podat žádost o proplacení výdajů, souvisejících se zapojením do NZÚL (podmínkou je 

min. 10 ukončených projektů se schváleným ZVA). V první výzvě je třeba mít proti žádosti (příjmu) odpovídající 

výdaje. 

5.1. Rada bere na vědomí informace o stavu NZÚL. 

 

6. Zpracování MEK 

Pro NZÚL je pro poradenské subjekty (MAS/EKIS) připravována další výzva, kdy budou finanční prostředky 

poskytovány v režimu služby obecného hospodářského zájmu. Současně by mělo na MAS jít vyjádření, že dotace 

bude vyplácena paušální částkou, která není striktně podmíněna věcnou/časovou souvislostí s poradenskou činností. 

Pokud to takto opravdu bude a MAS získá dostatek finančních prostředků, nabízí se možnost nechat pro území MAS 

zpracovat tzv. MEK – místní energetickou koncepci.  

Dotace na zpracování MEK je poskytována z MPO z programu EFEKT, bývá vyhlašována na podzim každého roku. 

MAS není oprávněným žadatelem, nicméně do výzvy by mohla vstoupit v partnerství se svazkem obcí Jilemnicko. 

SO Jilemnicko s tímto souhlasí. 

6.1. Rada bere na vědomí informace o plánovaném režimu proplácení prostředků z 2. výzvy pro poradenská 

pracoviště programu NZÚL. 

6.2. Rada schvaluje (za předpokladu dostatečných finančních prostředků) zpracování MEK pro území MAS ve 

spolupráci s SO Jilemnicko. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 



 

 

  

   

 

 

 

7. Den Země 2023 
 

V dnech 27. a 28. 4. 2023 proběhl další ročník akce Den Země. Stejně jako v loňském roce se akce účastnily i školy 

mimo Jilemnici, které projevily zájem. Akce se účastnilo celkem 587 dětí z 29 tříd ze třetích, čtvrtých, pátých a 

šestých ročníků. Na děti čekalo několik stanovišť s environmentální tematikou, nově se letos zapojila i společnost 

EKO Jilemnicko. Finančně na akci přispěl Liberecký kraj a Město Jilemnice. 

7.1. Rada bere na vědomí informace o akci Den Země 2023. 

 

 

8. Stav projektu MAP III a příprava MAP IV 
 

Projekt MAP Jilemnicko III pokračuje v realizaci dle plánovaného harmonogramu. V červnu byly na jednání řídícího 

výboru projektu schváleny všechny relevantní dokumenty, které jsou důležité pro organizace (investiční priority) 

podávající žádosti do IROP+, nebo pro podání žádosti o projekt MAP IV (roční akční plán na roky 2023, 2024, 2025, 

strategický rámec MAP). Aktuálně má realizační tým MAP všechny podklady a během července podá žádost o 

podporu na projekt MAP IV. 

 

8.1. Rada bere na vědomí informace o průběhu projektu MAP Jilemnicko III a ukládá kanceláři MAS 

připravit a podat žádost na navazující projekt MAP Jilemnicko IV. 

 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 

Zapisovatel: A. Chvalina Hančová 

 

         

 

Ověřovatel:    Předseda: Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, 

zastupuje Alena Šedá 

 

 


		2023-06-27T12:55:26+0200
	Alena Šedá




